
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 19 april 2021 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller(s) van de vragen:  

Mauriel van As, VVD 
 
Onderwerp: Pilotinstallatie voor synthetische brandstof RTHA 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk  te beantwoorden: 
 

1. Is het college bekend met het project Zenid waarbij de realisatie van een 
pilotinstallatie op RTHA is voorzien, bedoeld voor de productie van synthetische 
brandstof? 

2. Wat is de status en planning van dit project en welke rol heeft de gemeente 
Lansingerland bij dit project (in het verleden, nu en in de toekomst)? 

3. Wat is de zienswijze van het college op de realisatie van deze chemische 
productiefaciliteit op RTHA grenzend aan onze gemeente? 

4. Hoe beoordeelt het college de risico’s van hinder door geluid en/of geur als 
gevolg van dit project? 

5. Hoe beoordeelt het college de risico’s betreffende veiligheid rond de realisatie 
van een chemische productiefaciliteit op de luchthaven RTHA? 

6. Is het college het met de VVD eens dat het bouwen van een chemische 
productiefaciliteit niet logisch en wenselijk is in een dichtbevolkt gebied zoals 
onze regio - in plaats van in gebieden waar al petrochemie is zoals 
Europoort/Maasvlakte? 

7. Wat zijn de mogelijkheden en onmogelijkheden ten aanzien van invloed 
uitoefenen door de het college en/of onze gemeente op de komst van deze 
pilotinstallatie op korte afstand van onze gemeente? 

 
* Aangegeven wat van toepassing is. 
Indien nodig 
Toelichting: 
 
Rotterdam The Hague Airport bereidt een pilotinstallatie voor de productie van 
synthetische brandstof voor. Het gaat om een demonstratiefabriek voor de productie 
van synthetische kerosine die wordt gemaakt van CO2 uit lucht, waterstof en 
hernieuwbare elektriciteit. 
 
Voor de productie van deze synthetische kerosine is veel energie nodig. Daarnaast 
maakt de VVD fractie zich zorgen om hinder en veiligheid. Voor de productie zijn 
enorme installaties nodig met ventilatoren die mogelijk 24 uur draaien. Deze kunnen 
geluidsoverlast veroorzaken. Het bouwen van een chemische productiefaciliteit lijkt 
niet logisch in een dichtbevolkt gebied zoals onze regio in plaats van in gebieden waar 
al petrochemie is zoals Europoort/Maasvlakte. 



 
 
 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 
 


